
 
ACTE PLE ORDINARI  
DATA 30 DE GENER  DE 2007 
HORA 8  DEL VESPRE  

 
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: la Il·lm. Alcaldessa 

Montse Gatell Pérez 

- Gemma Perich Vidal    
- Joan Roura Umbert 
- Cèsar Galvan Romero  
- Mireia Casamada Humet 
- Jordi Roman Clusella 
- Xavier Romance Vilardell 
- Núria Juncadella Roig     
- Rosa Massot Casadevall  
- Ignasi Giménez Renom 
- José Eduardo González Navas 
- Antònia Pérez Ballonga  
- Jordi Permanyer Bellmunt  
- Francesc Deu Trullàs  
  
 
 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 

  
  1.- Aprovació, si escau, de l’esborrany de           
       l’acta de la sessió anterior. 
  2.- Donar compte dels decrets de l’Alcaldia 
       i acords de la Junta Govern Local   
  3.- Designació del Jutge/essa de Pau 
  4.- Informar les tarifes d’autotaxi 
  5.- Adjudicació concurs depuradora 
  6.- Ordenança i bases generals de   
       subvencions municipals 
  7.- Propostes del Grup Socialista 
  7.1.- sobre arranjament pont de l’Airesol 
  7.2.- sobre requeriment a la benzinera BP 
  7.3.- sobre la nova façana de l’auditori i  
          projecte de la Plaça Major 
   
  8.- Assumptes sobrevinguts   
  9.- Suggeriments i preguntes 
 

- Francesc Aragón 
   Interventor 
______________________________ 
   EXCUSEN L’ABSÈNCIA 
- Jordi Carcolé García 
 - F. Xavier Garcia García 
 - Sandra Roig Garay 

 
Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que legalment constitueixen 
l’Ajuntament Ple, el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos 
en l'ordre del dia. 
 
La Sra. Alcaldessa intervé en primer lloc, per manifestar que aquesta Corporació vol lamentar el 
recent atemptat que es va produir a la terminal T4 de Barajas i que va causar la mort de dues 
persones equatorianes. D’aquesta manera ens volem solidaritzar amb les dues famílies d’aquests 
acte terrorista que ha trencat les esperances de pau que s’havien obert en el procés de pau. 
L’Alcaldessa afegeix, que respecta a la regidora Sandra Roig no tenim constància de cap 
renúncia. Que les declaracions fetes en un mitjà, respecte a que la regidora no pot seguir 
exercint les seves responsabilitats públiques, l’Ajuntament no se’n pot fer ressò. 
 

1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA          
               SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 

 
 



2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN  
     LOCAL. 
 

Es dona compte al Ple del Decret núm. 744 del dia 12 de desembre al 773 del dia  29 de 
desembre de 2006 i del núm. 1 del dia 3 de gener al 43 del dia 19 de gener  de 2007. Els 
acord de la Junta de Govern adoptats en sessions del dia 12 de gener al 19 de gener.  
La Corporació es donà per assabentada 
 
 3.- DESIGNACIÓ DEL JUTGE/ESSA DE PAU 
 
Vist que per acord de la Junta de Govern Local del dia 3 de novembre de 2006, s’inicià la 
convocatòria per a la renovació d’aquests càrrecs.  
Vistes les instàncies presentades a la convocatòria de sol·licituds per a Jutge de Pau i suplent, 
publicada al Butlletí Oficial de la Província núm. 268, de 9 de novembre de 2006, així com en 
publicacions locals, ateses les sol·licituds per la Comissió informativa corresponent i les 
qualitats personals dels aspirants, i atesa la renúncia també presentada. 
ATÈS l’article 100.2 de la Llei Orgànica del Poder Judicial, que disposa que el Jutge de Pau i el 
seu substitut seran escollits pel Ple de l’Ajuntament, amb el vot de la majoria absoluta dels 
seus membres, entre les persones que, complint les condicions legals, ho sol·licitin així. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Designar pel càrrec de Jutgessa de Pau titular a la senyora Miriam Valldeperes 
Herrada. 
SEGON.- Trametre aquest acord a Il.ltre Jutge de Primera Instància i Instructor del Partit, 
perquè l’elevi a la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia, als efectes del 
nomenament. 
TERCER.- Mostrar  un profund reconeixement al senyor Antoni Parcerisa Massaveu, per la 
labor portada a terme durant tots aquest anys com a Jutge de Pau, agraint a seva dedicació 
abnegada a les funcions que aquest càrrec comportaven, al qual ha destinat temps i esforç, 
actuant dignament per bé del nostre municipi. 
L’Alcaldessa intervé per dir que és just fer un reconeixement públic a la figura del jutge 
Antoni Parcerisa, una persona que ha estat el nostre jutge de Pau durant 29 anys i cal agrair la 
seva tasca, la seva dedicació i la seva bona voluntat no només un mediador en els conflictes 
sinó també e posar el jutjat de Pau de Castellar al capdavant dels jutjats del país. Tot això 
s’explica per l’estima al municipi. ÉS just un reconeixement a la seva feina i a la seva persona. 
En torn d’intervencions pel PSC la Sra. Rosa Massot es manifesta en igual sentit que la Sra. 
Alcaldessa i aprofitar l’avinentesa per agrair-li tant la seva dedicació en quan a les funcions 
pròpies del càrrec, com també la seva gran participació a la vida pública de la nostra Vila, i 
encoratjar també a la Sra. Miriam Valldeperes per seguir l’exemple de l’anterior jutge de Pau i 
agrair-li que vulgui esmerçar hores i dedicació a aquesta tasca que no sempre és prou 
valorada. 
Al ser la designació d’una persona la votació serà secreta.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
En explicació de vot i per  ERC el Sr. Jordi Permanyer s’afegeix a les manifestacions fetes en 
reconeixement al Sr. Parcerisa per la seva dedicació i implicació en la vida social, i felicitar a la 
nova jutgessa, que fins ara actuava com a suplent i encoratjar-la en al seva tasca.  
 
 4.- INFORMAR LES TARIFES D’AUTOTAXI 
 
Vist que el senyor Diego Domínguez Trujillo, en representació dels taxistes d’aquesta Vila, 
sol·licita l’aprovació de les tarifes aplicables al servei de taxi l’any 2007, i acompanya l’estudi 
econòmic d’explotació del servei d’autotaxi en el municipi, que ha servit de base per elaborar 
el quadre de tarifes. 



ATÈS que, d’acord amb el previst a la Llei del taxi, llei 19/2003, aprovada pel Parlament de 
Catalunya en data 4 de juliol de 2003, la determinació de les tarifes d’aplicació dels serveis 
urbans de taxi ha d’ajustar-se a la normativa vigent en matèria de preus. 
ATÈS que, respecte a la implantació o modificació de tarifes dels serveis de competència local 
subjectes a autorització prèvia, el Decret 149/1988, de 28 d’abril, del Departament de 
Comerç, Consum i Turisme, sobre el règim procedimental dels preus autoritzats i comunicats, 
preveu que el Ple emeti informe motivat sobre la proposta, d’acord amb la documentació 
presentada, que haurà de ser traslladat amb tot l’expedient a la Comissió de Preus de 
Catalunya. 
Vist l’informe tècnic emès al respecte. 
ATÈS que, el present expedient contempla l’aprovació d’un quadre de tarifes concordant amb 
els que són d’aplicació en altres municipis de l’àmbit de la comarca, per a la determinació del 
qual s’han tingut en compte els costos del servei, d’acord amb l’estudi econòmic que consta en 
el propi expedient. 
ATÈS l’exposat, i d’acord amb el procediment previst en l’esmentat Decret 149/1988, de 28 
d’abril. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Informar favorablement la proposta d’aprovació de tarifes del servei d’autotaxi a 
Castellar del Vallès, per a l’any 2007, formulada pel senyor Diego Domínguez Trujillo, en 
representació dels taxistes d’aquesta Vila, i que es relaciona a continuació: 
TARIFES SERVEI DE TAXI DE CASTELLAR DEL VALÈS 2007 
Tarifa 1: Nocturna de 21 a 7 hores dissabtes i festius  
Baixada de bandera 4,80 € 
Preu per km. Recorregut 1,10 € 
Hora d’espera 18,38 € 
Mínim de percepció 6,60 € 
Suplement per avís telefònic a domicili 2,15 € 
Animals de companyia (excepte gossos pigall) 1,34 € 
Equipatge (maletes o paquets superior a 55x35x35) 1,56 € 
  
  
  
Tarifa 2: laborables de 7 a 21 hores  
Baixada de bandera 3,60 € 
Preu per km. Recorregut 1,04 € 
Hora d’espera 17,54 € 
Mínim de percepció 6,00 € 
Suplements per avís telefònic 2,15 € 
Animals de companyia (excepte gossos pigall) 1,34 € 
  
Equipatge (maletes o paquets superior a 55 x 35 x 35) 1,56 € 
 
SEGON.- Proposar a la Comissió de Preus de Catalunya que autoritzi el quadre de tarifes 
establert per a 2007. 
TERCER.- Trametre l’expedient complert, juntament amb aquest acord a la Comissió de Preus 
de Catalunya perquè dicti resolució. 
QUART.-  Notificar  aquest acord als interessats 
La Sra. Gemma Perich defensa la proposta en el sentit que la representació de taxistes 
d’aquesta Vila presenta per la seva aprovació les tarifes que s’han d’aplicar pel servei de taxi   
per l’any 2007, acompanyades de l’estudi econòmic que justifica l’explotació del servei i per 
tant la justificació pròpia de les tarifes que es proposen. Dir que és el primer cop que s’aprova 
un quadre de tarifes, i bàsicament són dues tarifes, una pel que fa a nocturna, dissabtes i 



festius, i l’altre laborables, també cal dir que els taxis disposes d’una pàgina web amb tota la 
informació necessària. 
En torn d’intervencions intervé la Sra. Rosa Massot pel PSC tot dient que a la vista dels 
atesos de la proposta la nostra postura serà a favor i reconèixer que de mica en mica ens 
anem vestint amb un marc legal que ens va regint en totes les activitats de la nostra Vila. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 5.- ADJUDICACIÓ CONCURS DEPURADORA 
 
L’Ajuntament de Castellar del Vallès, és administració actuant pel que respecte al servei de 
l’estació depuradora d’aigües residuals (EDAR) que tenim funcionat a la plana del Castell. 
El motiu del present concurs es adjudicar el contracte d’aquest servei, ja que l’actual ha 
arribat al compliment del seu termini. 
Vist que la gestió de l’aigua s’encamina cada cop més a un sistema integral que englobi tots 
els processos des de la seva distribució, com a aigua potable destinada al consum humà, a la 
seva depuració com a aigües residuals que s’aboquen a una conca fluvial. Enguany cal parlar 
de sistema de sanejament que inclou no solament l’esmentada depuradora sinó també 8,347 
km de col·lector i el manteniment de dues estacions de bombejament: la del Molí de Busquets 
i la denominada Oest. 
Els plecs constitueixen el conjunt d’instruccions, normes i especificacions de tipus particular 
que regirà la contractació de la gestió del servei públic de l’estació depuradora d’aigües 
residuals (EDAR).  
El preu de licitació per a l’explotació dels sistemes de sanejament objecte d’aquest concurs és 
571.227,48 € mes IVA. El preu de licitació és màxim i inclou les despeses generals i el benefici 
industrial,  totes les despeses d’explotació, conservació i manteniment. 
ATÈS que l’Ajuntament en Ple, en sessió celebrada el dia 28 de novembre de 2006, convocà 
concurs i n’aprovà les bases de la convocatòria. 
ATÈS que durant el període de licitació obert a partir de l’edicte publicat al Butlletí oficial de la 
Província de l’1 de desembre de 2006, s’han presentat quatre propostes, des de: Agbar-Sorea, 
Cassa Aigües i Depuració, SL, Ohms Sacede, SA i Depuración de Aguas del Mediterraneo. 
ATÈS que la proposta més ben valorada és la de l’empresa SOREA. 
ATÈS el que disposa la Llei de Règim Local i Municipal de Catalunya. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Adjudicar a l’empresa Sorea, Sociedad Regional de Abastecimiento de Aguas, SA, 
amb NIF: A-08146367, per a la concessió de la gestió del sistema de sanejament d’aigües 
residuals, segons les condicions tècniques i administratives del plec, i l’oferta proposada, i amb 
un preu de 3.132.214,73 €, IVA inclòs. 
SEGON.- L’Adjudicatari haurà de dipositar en el termini de quinze dies, a la Tresoreria 
municipal, el 4% del preu d’adjudicació en concepte de garantia definitiva i l’1% de garantia 
complementària. 
TERCER.- Notificar  aquest acord als licitadors i a l’Agencia Catalana de l’Aigua. 
Defensa la proposta la Sra. Gemma Perich  dient que la depuradora que disposa Castellar és 
per la depuració de les aigües residuals del municipi i la seva ubicació és a les planes del 
Castell, va ser construïda per la Generalitat a través d’una cessió de terrenys i la seva gestió 
era portada per l’Ajuntament, ja que és l’Administració actuant a través d’un contracte amb 
una empresa. Fins al moment el contracte era amb Sorea  i donat que el mes de desembre 
finalitzava el contracte, s’obri un concurs per fer una altra adjudicació. Demanem que la 
depuradora sigui una gestió més en el tractament de les aigües dins d’aquest àmbit de 
sistema integral de gestió, i per tant això facilita unes garanties de qualitat pel que fa als seus 
controls. El concurs es va fer conjunt amb l’Agència Catalana de l’Aigua donat que l’aportació 
de recursos pels costos d’aquesta depuradora provenen de l’Agència Catalana de l’Aigua. S’han 
presentat quatre empreses, i ha estat Sorea la més valorada. 
 



 
En torn d’intervencions pel PSC el Sr. Pepe González manifesta que el sistema de 
sanejament compren la depuradora, 8 km de col·lector i dues estacions de bombejament. A la 
vista de l’informe tècnic destacar-hi que dels cinc elements que es valoren, hi ha una oferta 
millor en la proposta econòmica, també en el pla analític i en la justificació econòmica, i pel 
que fa als altres dos elements de valoració, organització del servei i altres,  la que està més 
ben valorada és l’adjudicatària, tot i que són més rellevants els primers aspectes i menys 
convincents els segons, però acabem triant l’opció més cara, 104.000 € més, sense que pel 
grup socialista sigui clar el perquè arribem a aquesta conclusió.  
Sorprèn més quan te n’adones que s’està convertint en una pràctica fer l’adjudicació a l’oferta 
més cara, va passar així en una altra adjudicació per l’espai Tolrà que es va triar la més cara, 
sense justificació tècnica del perquè. Així doncs com que no veiem clara aquesta adjudicació la 
postura del grup socialista serà d’abstenció. 
Per ERC intervé el Sr. Francesc Deu  per apuntar que un dels aspectes que han ajudar a 
decidir-se per aquesta empresa és la major presencia de personal en la depuradora i també la 
major disponibilitat de personal en qualsevol moment, les 24 hores, així doncs creiem que és 
un aspecte prou important i bàsic perquè el funcionament de la depuradora sigui el més 
correcte possible. 
La Sra. Gemma Perich per CiU intervé, per aclarir aspectes que el regidor del grup socialista 
ha mostrat preocupació. El plec de clàusules eren estàndards per l’Agència de l’Aigua, i és 
l’Agència qui valora amb la proposta econòmica un 40% respecte la totalitat de la proposta 
que s’oferta, és a dir valora la proposta econòmica en un 40% respecte la totalitat de la 
proposta que s’oferta. També dir que l’Agència Catalana de l’Aigua és molt estricta, ja que diu 
que, l’oferta s’ha de basar única i exclusivament en la relació de les despeses, per una part les 
fixes i l’altra les variables (costos electricitat), per tant no és una proposta de quin és el cost 
de servei o de gestió que una empresa cobra per fer-ho gestionar, sinó que li costa a aquesta 
empresa fer-ho funcionar, així doncs en la partida de despeses l’empresa adjudicatària 
detallava de forma exclusiva els costos de personal, personal subrogat, pla d’analítiques... 
En torn de replica el Sr. Pepe González pel PSC intervé per dir que la intenció no ha estat 
criticar les bases del concurs, sinó el tema de la resolució, perquè segons l’informe  que s’ha 
emès  l’empresa que no ha guanyat és la que fa millor proposta en el pla analític, així doncs 
s’ha hagut de vestir d’alguna forma perquè els aspectes tècnics i les valoracions de serveis 
puguin gaudir d’un punt i mig de més.  
Intervé la Sra. Alcaldessa i per concloure aquest debat diu que no es tracte de vestir res, en 
base a uns informes tècnics es pren un acord i es fa una resolució per adjudicar la gestió de la  
depuradora a una empresa 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor       :   DEU            (10) dels regidors de CiU i ERC 
                    Vots en contra    :   CAP            ( 0)  
                    Abstencions       :   QUATRE       ( 4) dels regidors del PSC 

 
 6.- ORDENANÇA I BASES GENERALS DE SUBVENCIONS MUNICIPALS  

                          
ATÈS que dins de les maneres d’actuació de les Administracions Públiques, la de foment de les 
activitats dels ciutadans, tant de caràcter social com econòmic, que siguin d’interès públic o 
complementin o supleixin serveis de competència municipal, és de fonamental importància, 
per tal com en comptes de substituir l’acció lliure d’aquests, coadjuva que l’esmentat camp de 
l’activitat quedi en el sector privat, amb l’ajuda i la col·laboració de l’administració en la seva 
consecució, tot això d’acord amb la filosofia orientadora del nostre sistema constitucional, que 
tendeix a promoure la intervenció i l’actuació dels privats, incentivant-la i fomentant-la, i 
suplint-la únicament en els casos previstos per la llei, quan, per raons del seu contingut o per 
raons d’organització que aconsellin la intervenció pública en benefici dels interessos generals 
dels ciutadans, sigui més adequada aquesta última. 



ATÈS que els instruments per mitjà dels quals es materialitza l’activitat de foment de les 
Administracions Locals a la llum de la legislació pública local, tant estatal com autonòmica, 
estan constituïts bàsicament per tres mecanismes fonamentals: la concessió de subvencions i 
ajuts de contingut econòmic, la concessió d’ajuts no avaluables econòmicament i l’acció 
concertada, tenint aquest Reglament per objecte la regulació del règim i del procediment 
general d’actuació de l’Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms per a l’exercici d’aquest 
tipus d’activitats.  
Malgrat allò anterior, aquest Reglament té un segon objectiu consistent a coadjuvar a la 
deguda normalització lingüística de la població, en particular per mitjà de les Entitats, motiu 
pel qual es prima el nivell de catalanització dels beneficiaris de les possibles mesures de 
foment, a la vegada que s’exigeix que la llengua catalana figuri en la documentació de 
l’activitat. 
El títol primer té per objecte regular el procediment de concessió de subvencions o ajuts de 
contingut econòmic; el segon la concessió d’ajuts de diferent naturalesa, que no estan 
constituïdes per quantitats econòmiques sinó per béns materials, en permetre l’ús gratuït dels 
mitjans públics en les associacions ciutadanes, complint així la previsió continguda en l’article 
72 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local, sempre que estiguin 
constituïdes per a la defensa dels interessos generals o sectorials dels veïns, regulant l’últim 
títol l’exercici de l’acció concertada entre l’Ajuntament i els particulars, com a foment i 
promoció d’activitats socials o econòmiques que es considerin d’interès públic. 
La diferència fonamental entre els mecanismes de concessió d’ajuts, ja siguin econòmics o 
materials, i l’acció concertada radica bàsicament que mentre amb la concessió d’ajuts 
l’Administració fomenta una activitat privada sense participar en la seva organització, amb 
l’acció de foment, al contrari, mitjançant la formalització de l’oportú conveni, l’Administració 
no sols contribueix econòmicament a la realització de l’activitat, sinó que participa en el motiu 
pel qual l’esmentada participació no té els límits percentuals establerts per la legislació vigent 
per a les subvencions. 
En conseqüència, amb l’aprovació d’aquest Reglament, l’Ajuntament de Castellar del Vallès 
pretén disposar d’una normativa comuna de coneixement públic i observança obligada per part 
dels diferents Departaments municipals, respecte de l’aprovació de les Convocatòries i Bases 
de tota activitat que tendeixi a fomentar les activitats particulars. 
ATÈS el que disposa la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions i el Reial 
Decret 887/2006, de 21 de juliol pel que s’aprova el Reglament de la Llei 38/2003. 
ATÈS el que disposa, sobre l’aprovació d’ordenances i reglaments, l’article 178 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel que s’aprova el text refós de la Llei municipal  de Règim 
Local de Catalunya. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Aprovar inicialment el Reglament de l’activitat de Foment i les bases generals 
reguladores de la concessió de subvencions. 
SEGON.- Exposar al públic  l’expedient durant un període de 30 dies. En el cas de no haver-
hi cap reclamació l’acord inicial esdevindrà definitiu. 
Presenta la proposta el Sr. Jordi Permanyer per ERC dient que són les bases generals 
públiques i adequades a la normativa i a la Llei. Dins de les actuacions de les Administracions 
Públiques, la de foment de les activitats dels ciutadans, tant de caràcter social com econòmic 
que siguin d’interès públic o complementin o supleixin els serveis de competència municipal, 
és de fonamental importància aquest tipus de subvencions. Aquests instruments pels quals es 
materialitza, estan constituïts bàsicament per tres elements important, per una banda la 
concessió de les subvencions i ajuts de contingut estrictament i merament econòmic, també la 
concessió d’ajuts que no són purament econòmics, però si que és una acció concertada, entre 
l’Administració i associacions o privats, i aquest reglament té per objecte la regulació del règim 
i el procediment general d’actuació de l’Ajuntament i dels seus organismes autònoms per 
l’exercici d’aquest tipus d’activitats que hem dit. Malgrat tot això, que és el principal objectiu, 
aquest reglament té un segons objectiu que és el foment a la normalització lingüística de la 



població i en particular a l’activitat que desenvolupen les entitats, motiu pel qual primem el 
nivell de catalanització dels beneficiaris de les possibles mesures d’aquest foment i alhora 
s’exigeix que la llengua catalana figuri en la documentació de l’activitat. 
El títol primer té per objecte regular el procediment de concessió d’aquestes subvencions de 
contingut estrictament econòmic, el segon la concessió d’ajuts de diferent naturalesa.  
En torn d’intervencions, pel PSC la Sra. Rosa Massot comenta que amb aquest acord, ens 
estem vestint d’un marc legal on desenvolupar aquestes activitats.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 7.- PROPOSTES DEL GRUP SOCIALISTA 
 

7.1.- SOBRE ARRANJAMENT DEL PONT DE L’AIRESOL 
 
ATÈS el camí que connecta la urbanització de l’Airesol amb el cas antic de la Vila a través del 
carrer Sant Sebastià i Virgen de la Cabeza és una via utilitzada per molts ciutadans que es 
desplacen entre aquestes dues zones de Castellar. 
ATÈS l’estat en què es troba el pont que travessa el torrent de canyelles, on els fonaments 
sobre el que descanses els pilars del pont ha quedat al descobert per efecte de l’erosió de 
l’aigua que no es disposa de cap sistema de seguretat, com ara baranes on poder-se 
subjectar. 
ATÈS que els col·lectors d’aigua residuals estan plens de grava proviment del nou dipòsit 
d’aigua que s’està construint al Sot d’en Goleres i els desperfectes que han patit per culpa de 
les crescudes del torrent de Canyelles. 
El Grup municipal Socialista proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent 
ACORD: 
Arranjar  el pont que connecta el camí que connecta el cas antic amb la urbanització de 
l’Airesol i els trams del torrent malmesos que l’acció de les crescudes d’aigua i de la grava 
proviment del dipòsit que s’està construint al Sot d’en Goleres. 
Defensa la proposta el Sr. Ignasi Giménez pel PSC, tot concretant que és el pont que 
connecta el carrer Virgen de la Cabeza amb tota la zona dels horts que hi ha a la zona del 
torrent de Canyelles i que també serveix de via de connexió amb la urbanització de l’Airesol, 
és tracta d’un pont construït pels veïns als anys 80, actualment aquest pot es troba en 
condicions no òptimes amb el conseqüent perill. Per això, i a instància dels veïns, demanem 
que es facin els arranjaments necessaris per tal de millorar les mesures de seguretat i així no 
haver de lamentar possibles danys ni materials ni humans. 
Aprofitem l’avinentesa per informar que la construcció del nou dipòsit d’aigua al Sot d’en 
Goleres està ocasionant tota una sèrie embussos als col·lectors d’aigua que hi ha en aquesta 
zona.    
En torn d’intervencions el Sr. Francesc Deu per ERC explica que la Junta de Govern de 15 de 
desembre, va contractar els arranjaments de quatre projectes constructius, el pont de 
Colobrers, el pont de l’Airesol, el pont del carrer Sant Sebastià, i el mur del camí del pont vell, 
amb això vull dir que s’està a punt de començar-se les obres, sinó és que ja han començat. 
La Sra. Gemma Perich per CiU, també intervé dient que arrel dels aiguats de l’octubre de 
2005 aquest pont va quedar malmès, i amb desperfectes a tota la llera, tenint present que les 
competències pel que fa a la llera són pròpies de l’Agència Catalana de l’Aigua, s’hi van 
traslladar tots els desperfectes provocats per aquests aiguats, i alguns s’han arranjar, però 
n’hi ha d’altres que encara no, per això es va fer la contractació per l’arranjament d’aquests 
ponts petits d’usos hortícoles. Dir també sobre les molèsties que ocasionen la construcció dels 
dipòsits a la zona del Sot d’en Goleres, s’està realitzant la redacció d’un projecte que inclogui 
la pavimentació d’aquest torrent fins a la seva connexió per sota el carrer de Canyelles, en 
base a les observacions fetes pels Serveis Tècnics. 
En torn de replica el Sr. Ignasi Giménez pel PSC celebra que aquest projecte d’arranjament 
estigui aprovat per Junta de Govern Local, però de totes maneres demanar a l’equip de govern 
que ja que presentem les propostes de resolució en comissió informativa, se’ns informi 



d’aquestes qüestions. A banda d’això, i sabent de les complicacions que es té amb l’Agencia 
Catalana de l’Aigua, gestions que no venen d’ara sinó d’abans, esperem que avui mateix que 
hem aprovat una qüestió relativa a l’Agència Catalana de l’Aigua, pugi resoldre molts temes 
que encara té pendents amb el municipi de Castellar. 
També sobre la grava provinent del nou dipòsit que s’està construint al Sot de Goleres, està 
molt bé que existeix aquest projecte per intentar resoldre aquesta situació, però cal fer-ne un 
manteniment pels embussos aquest acumulació de grava pugui produir en els col·lectors, ja 
que es veritat que a vegades s’han presentat propostes de resolució a aquest Ple, sense anar 
més lluny una relativa a les condicions de seguretat de la basa de Cal Calissó i que a hores 
d’ara encara no s’hi ha fet res, per tant esperem que amb la celeritat que li permeti 
l’Ajuntament, sabem que és una cosa que no depèn només d’ell, pugui resoldre aquestes 
situacions. 
La Sra. Alcaldessa  intervé dient que el regidor té raó en aquest últim punt, i aprofita per fer 
un aclariment al respecte dels acords que es prenen en Junta de Govern i que tots els 
membres dels grup municipals rebem les convocatòries i els acords.  
En tot cas criem que no podem donar el vot a favor bàsicament perquè és una proposta que 
forma part de l’acció pròpia del govern municipal. 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA NO FOU APROVADA  

Vots a favor      :  QUATRE      ( 4) dels regidors del PSC 
                   Vots en contra   :   DEU           ( 10) dels regidors de CiU i ERC  
                   Abstencions       :   CAP           (   0)  
   

7.2.- SOBRE REQUIMENT A LA BENZINERA BP 
 
ATÈS el que disposa l’ordenança municipal reguladora dels usos de les vies públiques i espais 
públics de Castellar del Vallès en el article 16 punt 1, on s’expressa literalment que “tots els 
ciutadans i ciutadanes tenen l’obligació de respectar el descans dels veïns i veïnes i d’evitar la 
producció de sorolls que alterin la convivència normal, amb independència de l’hora i dia”. 
ATÈS el que disposa l’ordenança municipal reguladora dels usos de les vies i espais públics de 
Castellar del Vallès, en el seu article q8 punt 1, on es prohibeix “el consum de begudes 
alcohòliques a la via pública fora dels espais expressament reservats i autoritzats per a 
aquesta finalitat, i especialment qual provoquin molèsties a d0altres persones o es destorbi la 
tranquil·litat venial. 
ATÈS el que disposa l’ordenança municipal reguladora de circulació de vianants i vehicles de 
Castellar del Vallès en la seva secció sisena article 26 punt 6, on es diu que “es deixaran nets 
els espais utilitzats”. 
ATÈS el que disposa l’ordenança municipal reguladora de la qualitat sonora de la Vila de 
Castellar del Vallès en el seu article 15è, on s’estipula que les activitats de càrrega i 
descàrrega de mercaderies, manipulació de caixes, contenidors, materials de construcció i 
objectes similars, es prohibeixen entre les 10 hores de la nit i les 8 hores del matí següent, a 
excepció de la recollida d’escombraries i repartiment de queviures”. 
ATÈS que genèricament es disposa en l’ordenança municipal reguladora de la qualitat sonora 
de la Vila de Castellar en el seu títol IV que versa sobre la regulació de sorolls produïts a la via 
pública. 
ATESES es reiterades queixes i instàncies sobre el soroll que provoca la benzinera de la 
carretera de Sabadell en horari nocturn, especialment durant els caps de setmana i festius, ja 
sigui per la càrrega i descàrrega de camions o per l’incivisme dels usuaris d’aquest serveis. 
El Grup municipal Socialista, a l’Ajuntament Ple proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Fer un requeriment  a l’empresa propietària de la benzinera perque vetlli pel 
compliment de les ordenances municipals. 
SEGON.- Posar les mesures, recursos i dispositius necessaris per garantir el descans dels 
veïns d’aquesta zona de la Vila. 
El Sr. Ignasi Giménez pel PSC presenta la proposta i explica que ve motivada a instància dels 



veïns de la zona de la benzinera perquè des de fa molts anys pateixen els inconvenients que 
ocasiona l’incompliment per part de les ordenances municipals de la benzinera, no es demana 
ni el seu tancament ni el trasllat de l’activitat, ens referim única i exclusivament al fet dels 
inconvenients i de les molèsties que estan patint tot una sèrie de veïns que han de conviure 
amb aquest equipament. Ens referim especialment als sorolls que ocasiona la benzinera en 
horari nocturn, especialment els caps de setmana, a les càrregues i descàrregues que es 
produeixen de cubes i amb els sistemes d’avisos interns propis de la benzinera, amb tot això 
s’està incomplint segons el que fixa les ordenances municipals.      
Ens consta que s’han presentat instàncies, s’han fet trucades a la policia local, també una 
reunió amb els veïns i la regidora d’urbanisme, on es van prendre tot una sèrie d’acords que 
pel que sembla no s’han complert. 
En torn d’intervencions per CiU la Sra. Gemma Perich intervé tot dient que s’han fet una 
sèrie de requeriments al conjunt de les dues activitats, perquè el soroll no es pot separar, pel 
que fa a la benzinera s’hi ha fet un requeriment en el que es demanava la realització d’un 
estudi acústic per avaluar el compliment de l’ordenança municipal reguladora de la qualitat 
sonora de la Via, posteriorment es va fer un requeriment per tal que es portessin a terme les 
mesures correctores que proposava aquest estudi acústic, i en data setembre de 2006, es va 
fer un altre requeriment per informar sobre l’estat i evolució de les accions correctores 
proposades en l’estudi acústic, i durant el temps que va des del novembre de 2005 fins el 
novembre del 2006 es van fer tots aquest requeriments, i últim era per la presentació d’un 
informe sobre la distribució i circulació de trànsit de la  planta de la benzinera, que hauria de 
ser un complement a la pròpia llicència medi ambiental que ja disposava la pròpia activitat. Pel 
que fa a l’altra activitat que és l’Opan, també hi ha escrit de discrepàncies durant el tràmit de 
sol.licitud ja que és una llicència de nova implantació, en el mes de novembre de 2005 es va 
fer una requeriment d’estudi acústic, per justificar el compliment en l’ordenança reguladora de 
la qualitat sonora de la Vila d’aquesta pròpia activitat. L’activitat va sol·licitar una llicència 
d’obres menors per l’adequació del local amb la insonorització i l’eliminació de la transmissió 
de vibracions als veïnatges veïns. Dir que tots aquests trasllats i requeriments que s’ha fet a 
les dues activitats han estat traslladats als veïns afectats. Les actuacions que eren 
competència de l’Ajuntament eren pintar en la calçada els prohibits aparcar i també la 
prohibició d’aparcaments per tal d’evitar els estacionaments de forma continuada, així doncs 
amb aquesta prohibició es pretenia reduir al màxim el moviment en aquella zona. A partir 
d’aquí en l’últim requeriment fet a la benzinera, aquesta setmana s’han presentat les últimes 
mesures correctores que s’han demanat en l’actuació de la pròpia distribució de la planta de la 
benzinera, i a partit que aquestes es posin en funcionament i es pugui fer la comprovació de 
les mesures acústiques, en principi es pot donar per tancat, sempre i quan si els veïns no hi 
estant d’acord, es pot tornar a obrir un altre procés. 
En torn de replica pel PSC el Sr. Ignasi Giménez pren la paraula tot dient que malgrat 
l’extensa explicació que ha fet la Regidora, el problema hi continua essent, en tot cas esperem 
que aquesta última solució pugui ser satisfactòria per ambdues parts, de totes maneres 
m’agradaria recalcar que, en la proposta també es demana un segon acord que demana posar 
les mesures, els recursos i els dispositius necessaris per garantir el descans dels veïns. En 
qualsevol cas esperem que es pugui resoldre ben aviat aquesta qüestió i que per tant aquestes 
reunions amb  els veïns i amb els propietaris de la benzinera puguin accelerar la solució 
definitiva del malestar que pateixen els veïns. 
Torna a intervenir la Sra. Gemma Perich dient que les úniques mesures que com Ajuntament 
podem imposar en una activitat, és que compleixin tota la normativa que se li demana, per 
l’àmbit sectorial que és d’aplicació, o per l’àmbit general o d’ordenança general. 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA NO FOU APROVADA  

Vots a favor       :  QUATRE      ( 4) dels regidors del PSC 
                    Vots en contra   :   DEU           ( 10) dels regidors de CiU i ERC  
                    Abstencions       :   CAP           (   0)  
                    
 



7.3.- SOBRE LA NOVA FAÇANA DE L’AUDITORI I PROJECTE DE LA PLAÇA  
        MAJOR 

 
ATÈS que l’Ajuntament de Castellar del Vallès va iniciar un procés participatiu obert a tota la 
ciutadania per definir el projecte de la Plaça major. 
ATÈS que la informació pública que s’ha facilitat sobre el projecte definitiu ha estat poc 
concreta i, fins i tot, esbiaixada. 
 ATÈS que els molts canvis que s’han anat introduint al projecte inicial una vegada iniciades les 
obres a principis de 204 han modificat substancialment el projecte. 
ATÈS que les dimensions volumètriques de l’edifici pantalla que s’està alçant dins de les obres 
de  reforma de la plaça Major tenen un gran impacte visual i paisatgístic. 
ATÈS que l’ús social d’aquest edifici encara no s’ha determinat i que ona part de l’estructura 
tindrà com a principal funcionalitat la de connexió. 
ATÈS que la modificació no ha de lesionar l’interès general ni els de particulars, ni tampoc ha 
de suposar un increment pressupostari. 
El Grup municipal Socialista proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aturar la construcció de l’edifici pantalla i iniciar un procés de revisió del projecte 
per tal de redimensionar les proporcions i els volums d’aquest edifici a fi i efecte de disminuir 
el seu impacte visual. 
SEGON.- Exposar públicament el projecte definitiu de la plaça Major, incorporant totes les 
modificacions que s’han introduït, i difondre aquesta informació a través dels diferents canals 
de comunicació dels que disposa l’Ajuntament de Castellar del Vallès. 
El PSC presenta la proposta, el Sr. Ignasi Giménez  puntualitza que la proposta que 
presenten es refereix a l’edifici pantalla, l’edifici que actualment s’està alçant, que té unes 
bigues metàl·liques i que va de puntua a punta del carrer Colom fins les actuals escales 
d’accés al mercat municipal. Ens a sorprès molt aquest edifici el qual ens està privant del perfil 
de la Mola, del perfil de Sant Llorenç del Munt, i també del campanar, elements que tot i que 
no estiguin dins de la plaça Major, des del punt de vista del grup municipal socialista, son 
elements constitutius pròpies de la plaça Major.  
Val a dir que el projecte de reforma de la plaça Major ha sofert múltiples modificacions, de 
més i de menys importància, i per tant creiem que encara estem a temps de corregir les 
dimensions d’un edifici, que ens han sorprès  a tots. Vagi per endavant que assumim les 
responsabilitats, en el sentit del suport inicial donat en el projecte de reforma de la plaça 
Major, un suport condicional,  que en aquest sentit hem retirat de l’equip de govern. Davant 
l’evidència que aquest edifici té unes dimensions absolutament desproporcionades,  preferim 
no quedar-nos de braços plegats, i per tant no volem lamentar aquest error i posar les 
condicions per intentar corregir i esmenar. Criem important que es busquin alternatives i que 
aquestes es plantegin públicament. En el cas d’aprovar-se aquesta proposta de resolució i es 
fes una modificació, que no seria la primera, ja n’hi ha hagut abans i no ha passat 
absolutament res, per això ens agradaria que aquest fet es repetís. Per posar un exemple diré 
la modificació de la rampa de sortida de l’aparcament soterrat, que en lloc de fer-se a la 
carretera de Sentmenat, s’ha fet en direcció al passeig Tolrà. Recuperant l’argumentació que 
va fer la regidora Gemma Perich per demanar el vot afirmatiu a la modificació del canvi 
d’ubicació de la rampa, és deia que amb les modificacions es millorava el projecte, nosaltres, 
ara també volem introduir modificacions i també les volem introduir per millorar-ne el 
projecte. Tot i que encara no s’han decidit els usos que ha de tenir aquest edifici pantalla, i 
encara més no es coneix públicament a que es vol dedicar els nous espais, sinó que a més a 
mes les mateixes característiques constructives fa que hi hagi pocs espais per aprofitar, 
l’enfocament és intentar reduir aquest impacte visual a través d’unes mesures correctives. 
Amb tot això demanem que s’aturi aquesta part de l’obra, sobretot recalcar que només és 
aquesta part de l’obra, la construcció de l’edifici pantalla i s’obri el debat per tal de 
redimensionar les proporcions i el volum de  l’edifici, i es doni una informació ciutadana, en la 
qual, la gent sàpiga de forma detallada com quedarà finalment el projecte de la plaça Major. 



 
En torn d’intervencions per ERC el Sr. Jordi Permanyer  exposa que qualsevol nova 
edificació, quan comença les obres sorprèn.  Ara bé, pel que fa a la recollida de signatures diré 
que sembla ser que el grup socialista vulgui fer-se seves totes les signatures de la gent que ha 
anat signat per tot aquest tema. De la reunió del fòrum ambiental, on es va presentar la 
maqueta i es va parlar de l’edifici cultural, els assistents van entendre la finalitat de l’obra, ara 
bé també cal assumir per part de tots una manca d’informació en aquest sentit, tot i sabent 
que una cosa són els projectes o maquetes i una altra és quan l’obra comença a aixecar-se. 
Potser si que el debat s’hauria d’haver fet abans, per poder-se valorar tots als aspectes, si es 
tapaven o no les vistes, des d’una part d’una nova plaça que s’està creant. Tot això és un 
tema que cal valorar, potser si que no hi ha hagut la informació suficient, i cal esmenar-ho. El 
fet que ara passi tot això ara no és casualitat tampoc, hi ha tot una sèrie de persones que han 
signat per diferents motius, amb raó o sense, coincidint o no amb l’opinió de l’equip de 
govern, però si que és veritat que coincideix amb una inici de pre-campanya i campanya 
electoral de cara a les eleccions municipals, per això crec que s’hauria d’actuar amb més 
responsabilitat en aquest sentit, per tot això no donaren suport a aquesta proposta, ja que per 
nosaltres hi ha un pas previ a tot això, - aturar la construcció de l’edifici pantalla, per l’equip 
de govern, després de fer-ne una valoració entenem que no s’ha d’aturar, i aquesta opinió 
serà raonada en la comissió de seguiment de la plaça Major. Penso que des de l’equip de 
govern hem actuat de bona fe, l’edifici pantalla es podria fer a la primera fase o a la segona, si 
s’hagués optat per la segona, passades les eleccions, potser no s’hagués fet aquesta moguda. 
Pren la paraula la Sra. Alcaldessa per dir que la informació pública es facilita per al debat, si 
aquest s’escau i si es oportú, quan els projectes estan en al seva fase executiva, ja ho hem dit 
altres vegades, es va aprovar el  projecte global de la plaça Major, i a mida que es van 
encarregant, pressuposant definint, exposant i debatent si s’escau, els diferents projectes 
aquests es van executant, d’aquí que hi ha hagut al llarg del temps diverses aprovacions com 
aprovació inicial, definitiva, adjudicació d’obres, d’un sol projecte que és la plaça Major, i que 
està format de molts altres projectes particulars i executius de cadascuna de les seves parts. 
Així doncs hem aprovat també els projectes d’estructura de l’aparcament del mercat i del 
supermercat, dels acabats interiors d’aquests equipaments, d’urbanització de la plaça, de 
remodelació de l’Auditori municipal i així haurà de ser en el cas de l’edifici que és objecte 
d’aquest debat. Per tant no es cert que la informació sobre el projecte definitiu hagi estat “poc 
concreta i esbiaixada”, perquè d’això s’hauria de suposar un interès de l’equip de govern en 
amagar informació, als propis regidors i també a la ciutadania, i si això és el que se suposa, 
nosaltres estem aquí per desmentir-ho categòricament, sinó, òbviament, mai s’haurien produït 
els processos de participació ciutadana que es van dur a terme en el seu moment, ni 
informaria puntualment la comissió ciutadana de seguiment de les obres dels diversos 
projectes o del canvis que s’operen en aquest projectes ja aprovats. Els canvis que s’han 
produït en el projecte inicial, el regidors ja n’ha fet referència, i són canvis sobre el projecte 
inicial, i en tot cas s’ha informat puntualment d’aquests canvis. 
Les dimensions volumètriques de l’edifici cultural van ser aprovades per tots els grups, en el 
seu moment i exposades públicament sense que hi hagués tampoc cap al·legació a les 
mateixes ni cap vot en contra, malgrat que el vot favorable amb reserves, es contempla com a 
favorable. No s’ha de menysprear l’impacte visual d’aquest edifici, l’edifici hi és i tot te un 
impacte i l’impacte amb el valor que se li vulgui donar existeix, però si que  cal tenir el compte 
els aspectes argumentals de tenir una fase ordenada en aquest sector de la plaça, el guany de 
metres quadrats per a servei d’equipaments culturals i també de connexió de les diferents 
plantes d’aquest edifici i dels equipaments culturals i la funció que aquest edifici fa en  tapar 
l’impacte de la caixa escènica de l’Auditori municipal, que ja existeix, però amb el consens de 
tots s’ha d’aixecar uns quants metres mes per poder encabir-hi obres de teatre de més 
envergadura. 
Continuant amb les contestacions als atesos plantejats pel PSC a la proposta, dir que pel que 
fa a l‘ús social de l’edifici, en el seu moment hi va haver-hi reunions amb els grups municipals 
per definir una proposta bàsica, i que passava per la concentració a la plaça Major, del màxim 



nombre possible de serveis culturals del municipi, va ser una proposta del partit socialista. Així 
doncs la plaça amb la suma d’aquest edifici es convertirà en el centre cultural del nostre 
municipi, i alhora aquest edifici de connexions permetrà l’eliminació de les barreres 
arquitectòniques per accedir als diferents equipaments municipals, millorant les funcions de 
l’equipament de l’Auditori municipal. Tot i així la comissió ciutadana de seguiment de les obres                    
i les entitats culturals del municipi estan convidades a participar en el debat que es durà a 
terme properament, bàsicament per informar sobre el projecte de remodelació de l’Auditori, 
que està acabat, i pels usos que ha de tenir aquest edifici i tots els que el complementin. Per 
tant aquest equip de govern actua amb responsabilitat i no admetrà aquesta proposta perquè 
no creu que això sigui un error, ni d’abans ni d’ara, quan ni ha hagut hem rectificat, però no 
rectificar vol dir que possiblement no es creu amb la necessitat d’haver-ho de fer. 
Com ja s’ha explicat el projecte definitiu de la plaça es composa de diversos projectes 
executius que es van explicant i informant per canals diversos quan pertoca i el mateix es farà 
amb el projecte de l’edifici cultural o edifici pantalla i també dels seus usos, per tant, per totes 
aquestes raons, cenyint-me als arguments que ha fet el PSC, exclusivament, sense entrar en 
cap altra debat, els dos grups que composen l’equip de govern no donaran suport a aquesta 
proposta. 
En torn de repliques, pel PSC el Sr. Ignasi Giménez lamenta que sigui la recollida de 
signatures per part d’una plataforma la primordial preocupació del regidor d’ERC en lloc del 
debat que es planteja i la seva proposta de resolució. També dir-li al regidor d’ERC que en el 
moment de formar part de l’equip de govern va assumir les responsabilitats de governar, i 
nosaltres, el grup socialista, des del primer dia que vam assumir el nostre càrrec de regidor, 
fins el darrer dia en que exercirem de regidors durant aquesta legislatura, farem la nostra 
funció que no es cap altra que fiscalitzar l’equip de govern municipal, per això plategem 
propostes de resolució en el Ple, i dir sempre les coses en les q ue no hi si està d’acord.  
Continuant amb el tema que ens ocupa, crec que us heu deixat una de les vistes que generarà 
la reforma de la plaça Major, i és la vista que hi haurà des del mateix edifici pantalla, que serà 
espectacular. No crec que el debat s’haguí d’enfocar en dir, equipaments culturals si, 
equipaments culturals no, aquest no és el debat, ja que on hi ha un guany amb la quantitat de 
metres d’equipaments culturals és en el mercat, casal d’avis i en el punt d’informació juvenil, i 
és veritat que en aquest punt van arribar a un acord, després de reunions amb l’equip de 
govern, que la nostra proposta és que allà hi vagin activitats que generin molta activitat, ja 
que aquest era l’objecte de la reforma de la plaça Major, que és revitalitzar aquest espai. Que 
creiem que s’havia de millorar, per tant hi estarem d’acord, és una escola de música, una 
escola de dansa, cal mantenir l’actual casal d’avis, i també altres usos que li puguem buscar, 
però el grup socialista pensa que aquests usos no es guanyen gràcies a la construcció d’aquest 
nou edifici pantalla, sinó que quan es guanyaran realment quant s’abordi la reforma de l’actual 
mercat, de les dependències del casal d’avis i del punt d’informació juvenil, i amb aquesta 
segona planta que s’hi preveu construir, crec que aquest és el debat. També es parla molt de 
la comissió de seguiment de la plaça Major, i sense ànim de cercar cert protagonisme us diré 
que el grup municipal socialista és qui va presentar la proposta de resolució per la creació de 
la comissió de seguiment de la plaça Major. Ens ha sorprès molt la forma com s’ha convocat 
aquesta última comissió, al mateix dia i només dues hores abans, senyors de l’equip de govern 
aquestes no són les maneres de fer, ni és la millor manera d’intentar traslladar ala ciutadania 
la voluntat d’intentar que la plaça Major sigui un projecte de part de tots els ciutadans. 
Continuem pensant que no s’ha donat una bona informació sobre la plaça Major, de ser 
sempre que en parlem, a tots  ens ve a la ment aquest famós Casa de la Vila en el qual si que 
hi havia una panoràmica general de com es preveia que quedaria la plaça Major. 
No obstant reconeixem la responsabilitat que tenim en aquest sentit, el grup socialista va 
donar el suport a la reforma de la plaça Major, perquè creiem que era important donar suport 
a un dels projectes més importants, però de totes maneres crec que és poden plantejar 
modificacions per tal de millorar el projecte.  
També s’ha parlat que la nostra proposta adopta un punt molt contundent, que és aturar la 
construcció de l’edifici pantalla, però no tindria cap mena de sentit proposar un debat sobre la 



necessitat o no, de reduir l’impacte visual de l’edifici pantalla,  i a la vegada que l’edifici 
continuï construint-se, per això, com que no està consolidat podem presentar aquesta 
proposta. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer intervé tot dient que el seu grup no està preocupat per la 
recollida de signatura, sempre hi quant sigui per iniciativa ciutadana, la inquietud està en la 
utilització que se’n part d’un partit concret. Tenim molt clar quin és l’objecte del debat d’avui, i 
també tenim molt clar quin és el paper d’un partit de l’oposició, entre altres coses perquè el 
grup d’ERC ha estat a l’oposició, i una cosa es fiscalitzar, fer propostes, fer critiques, i una 
altra és quin estil utilitzes per tot això, presentar Castellar en negatiu, com s’està fent, i 
l’Ajuntament en té culpa de tot el que passa a Castellar. 
Voldria aclarir pels que fa a l’augment de metres quadrats de la plaça Major, que es guanyen a 
tot arreu, també amb l’edifici cultural, l’edifici pantalla. 
Torna a intervenir pel PSC el Sr. Ignasi Giménez per dir que quan es va originar tot el debat 
previ al projecte de reforma de la plaça Major no hi havia l’edifici pantalla, es va posar 
després, i en la revista del Casal de la Vila del mes de febrer de 2004, on hi havia una article 
fet pel grup municipal socialista i que en síntesi deia que en un principi, que es vulgui 
dignificar la façana de l’Auditori que dona al carrer Torras en sembla bé, tot i que això no pot 
suposar de cap de les maneres treure espai a l’ús de la plaça, i és que tal i com està  
plantejada aquesta modificació, significaria fer una construcció adjacent a l’Auditori que 
arribaria  a tocar on encara ara estan situades les naus i que tindria uns 10 m d’alçada, les 
proporcions d’aquest nou edifici destaquen massa i fan perdre protagonisme a la plaça Major. I 
tot acabant recordar al regidor d’ERC que la reunió de seguiment va ser demanada a instància 
del PSC per  debatre aquesta qüestió. 
Per acabar la Sra. Alcaldessa pren la paraula i diu tot referint-se a aquesta convocatòria que 
s’ha mencionat, val a recordar que en l’última visita d’obra es va quedar en que la propera 
vegada que hi hagi fòrum ambiental per parlar de l’arbrat de la plaça us convocarem, i així 
s’ha fet, i torno a repetir que el grup de govern no creu que hi hagi hagut cap error, i aquesta 
és la diferència de criteri que hi ha entre uns i altres. En tot cas hi ha temps i haurà moments i 
espais per al debat. 
Per ERC el Sr. Francesc Deu insisteix en el tema de l’edifici pantalla i comenta que cal que 
tots fem un esforç, penso que enfoquem molt la imatge amb l’edifici pantalla i alhora 
desenfoquem el conjunt.  
VOTACIÓ: LA PROPOSTA NO FOU APROVADA  

Vots a favor      :  QUATRE      ( 4) dels regidors del PSC 
                    Vots en contra  :   DEU           ( 10) dels regidors de CiU i ERC  
                     Abstencions     :   CAP           (   0)  
 
 
I no havent-hi assumptes sobrevinguts , suggeriment ni preguntes, cap cas més assumptes a 
tractar, essent un quarts d’onze de la nit, s’aixeca la sessió de la qual s’estén la present Acta 
que signa com a fedatari d’aquests acords el Secretari, amb el vist-i-plau de la Sra. 
Alcaldessa. 
 
 


